

<p style="text-align: center;"><b>Centervænget afd. 291-0</b> <b>Bestyrelsesmøde den 30/3-22</b></p>
--

**Deltagere:**

Dan  
Jeanette  
Merete  
Morten / Lejerbo

**Fraværende:**

Ingen

**Gæster:**

Ingen

**Referent:**

Dan Meyer Dajm

**Dagsorden**

- Godkendelse af referat
- Meddelelser fra Formanden
- Meddelelser fra Morten/Lejerbo
  
- Indkomne punkter
  1. Nye hoveddøre til lejemålene i 27,29,39,41 /Anja-Jeanette
  2. Ny Legeplads (nyt tilbud indhentet) /Dan
  3. Haven Økonomi /Dan
  4. Ordentligt varmt vand og Guldager /Merete
  5. Rotte sag (forsikringssag ??)
  6. Skimmelsvamp sag (Forsikringssag ??)
  
- Eventuelt

## **Velkomst:**

Kort velkomst efter afdelingsmødet.

### **1. Godkendelse af referat**

Referat godkendt uden bemærkninger.

### **2. Orientering fra Formanden:**

Bestyrelsen genvalgt efter Afdelingsmødet. Jeg er glad for Bestyrelsen ville fortsætte, omend vi skal ud og finde en eller to kandidater til næste år.

### **3. Orientering fra Morten/Lejerbo:**

Kedeligt regnskab pga. rottesagen. Forsikringen har dækket de indvendige ting, alt andet udvendigt, og kloak kontrol er via Afdelingens pengetank.

Renovationen af Vaskerummet er også fra Pengetanken, og en pågående skimmelsvamp sag er også fra Afdelingens pengetank.

#### 4. Nye hoveddøre til lejemålene i 27,29,39,41 /Anja-Jeanette

Anja-Jeanette efterlyste igen nye hoveddøre til lejemålene i de små blokke. Morten undersøger med rådgiver hvilke lejemål der har fået skiftet døre.

#### 2. Ny Legeplads (nyt tilbud indhentet) /Dan

Der er indhentet opdateret tilbud på gyngestativ.

Morten får lavet en fælles opsamling på haven og legepladsen

#### 3. Haven Økonomi /Dan

Se punkt 2.

#### 4. Ordentligt varmt vand og Guldager VVS /Merete

Mangel på varmt vand og vandspild, og de mange besøg af Guldager VVS.

Morten undersøger hvorfor Guldager bliver ved med at komme og lukke for det varme vand. (uden at det hjælpe på hurtigere varmt vand)

#### 5. Rotte sag (forsikringssag ??)

Se punktet fra Lejerbo/Morten

#### 6. Skimmelsvamp sag (Forsikringssag ??)

Se punktet fra Lejerbo/Morten

#### 7. Eventuelt

-Morten bedes orienterer bagud i Lejerbo om "Komandovejen" ved kontakt fra Lejere til Lejerbo om arbejder i afdelingen, da vi ellers mister overblikket lokalt.

-Rengøring af Molokker

Morten følger op

-Merete indstiller og Bestyrelsen bevilliger gave til 100 års fødselar i afdelingen fra afdelingen.

-Oprydning/affald på stien bag Lidl, og de store jerngitter der står løst op af væggen.

Anja-Jeanette fremsender klage på vegne af Bestyrelsen til Lejerbo/Grundejerforeningen.

-Ny affaldssortering i Molokker undervejs. Forsyningen regner på beholderstørrelserne.

Lejerbo og Bestyrelsen opfordrer til man ikke bare stiller sit affald på jorden, men sorterer korrekt.

-Døren til papskuret er for tung.  
Morten sender den videre...

-”Storskraldcontainer” kommer ikke mere, oplyser Hillerød forsyning, da afdelingen er under 50 lejemaal. Det undersøges hvordan afhentning af Storskrald sker fremover.

-Det undersøges om de to Glas/papirbeholdere kan flyttes ned foran nr. 35/37, og om pullerten foran Kompostbunken kan fjernes igen, så det frigiver to p-pladser.

Herefter sluttede mødet.

Det indkaldes til næste møde inden sommerferien.